



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

NOVEMBER / NOVEMBRE 2024

Hello,

The International Day for the Elimination of Violence Against Women is recognized on November 25th and is the start of the **16 Days of Activism Against Gender-based Violence** campaign.

This is an important topic that needs more attention to help educate us all.

To help raise awareness you can wear **purple** on November 25th and learn to recognize the signs of gender-violence. It is one way to bring this issue forward.

Gender-based violence can present itself in various forms, including physical violence (e.g., domestic abuse), emotional and psychological abuse (e.g., intimidation, manipulation), sexual violence (e.g., harassment, assault), and economic violence (e.g., financial control).

If you, or someone you know needs help or if you would like to familiarize yourself with the services and supports available you can call or text **211** or visit the website: www.211north.ca.

To learn more about the Gender-Violence Awareness Campaign you can visit this website:

www.canada.ca/en/women-gender-equality/commemorations-celebrations/16-days/16-days-2024.html

Until next month

Bonjour,

La Journée internationale pour l'élimination de la violence à l'égard des femmes est le 25 novembre et marque le début de la campagne « **16 jours d'activisme contre la violence fondée sur le sexe** ».

Il s'agit d'un sujet important qui nécessite plus d'attention pour nous aider à nous éduquer.

Pour sensibiliser les gens, vous pouvez : Porter du **violet** le 25 novembre et apprendre à reconnaître les signes de violence fondée sur le sexe.

La violence fondée sur le sexe peut se présenter sous diverses formes, notamment la violence physique (p. ex., la violence domestique), la violence émotionnelle et psychologique (p. ex. l'intimidation, la manipulation), la violence sexuelle (p. ex., le harcèlement, l'agression) et la violence économique (p. ex., le contrôle financier).

Si vous, ou quelqu'un que vous connaissez, avez besoin d'aide ou si vous souhaitez vous familiariser avec les services et le soutien disponibles, vous pouvez appeler ou envoyer un texto au **211** ou visiter le site web : www.211north.ca.

Pour en savoir plus sur la campagne de sensibilisation, vous pouvez consulter ce site web :

www.canada.ca/fr/femmes-egalite-genres/commemorations-celebrations/16-jours/16-jours-2024.html

Au mois prochain....



705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca